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Aan de leden van Provinciale Staten 

 

Toelichting vragensteller 

Op 10 september 2012 heeft een inloopavond plaatsgevonden over de uitvoering van 

de bochtafsnijding van de Delftse Schie. Het doel van dit project was het bevorderen 

van een goede soepele doorvaart van de beroepsvaart met behoud van de recreatie-

vaart op het bestaande gedeelte van de Schie. De VVD fractie heeft over dit 

onderwerp schriftelijke vragen gesteld. Uit de antwoorden bleek dat diverse overheden 

verschillende verantwoordelijkheden hebben, waardoor onduidelijk is wie nu waarvoor 

verantwoordelijk is.  

Naar aanleiding hiervan wil de Partij voor de Dieren Zuid-Holland de volgende vragen 

aan u voorleggen. 

 

1. Kunt u zo specifiek mogelijk aangeven hoe de verantwoordelijkheden voor het project 

‘Bochtafsnijding Delftse Schie over de verschillende overheden verdeeld zijn en welke 

financiële middelen daarmee zijn gemoeid?  

Antwoord 

De verantwoordelijkheden rond het project Bochtafsnijding Delftse Schie zijn 

hoofdzakelijk verdeeld over 2 overheden: 

De provincie Zuid-Holland is trekker van het project Bochtafsnijding Delftse Schie, 

inclusief noordelijke oeververbinding en inclusief realisatie Natuurvriendelijke oevers. 

Totaal projectbudget €
���� ���� �	
 ���
��� ���

-2013-2027). De gemeente 

Rotterdam draagt hier €  70.000,- aan bij, voor het geschikt maken van de noordelijke 

oeververbinding voor fietsverkeer en onderdoorvaart voor sloepen. 

De gemeente Rotterdam is trekker van een extra fietsverbinding over het nieuwe 

eiland, inclusief een extra zuidelijke oeververbinding. Vanuit het Uitvoerings-

programma Fiets 2012-2016 draagt de provincie Zuid-Holland 50% van de kosten 

voor de extra fietsverbinding, met een maximum van € ��������-.  
Daarnaast zijn diverse overheden vanuit hun rol van bevoegd gezag en/of toekomstig 

beheerder bij het project betrokken zijn.  
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2. Is het juist dat de eerder uitgevoerde berekeningen in de Kosten/Baten Analyse (KBA) 

inmiddels zijn achterhaald en dat daarmee de nut en noodzaak van de Bochtafsnijding 

onder druk is komen te staan? Zo nee, waarop baseert u dat? Zo ja, wat zijn de 

vervolgstappen van GS?  

 

Antwoord 

Nee.  

Op 28 november 2009 hebben Gedeputeerde Staten de voorkeursvariant voor de 

Bochtafsnijding Delftse Schie vastgesteld, waarbij het project het doel heeft om de 

volgende resultaten te bereiken: 

- Minder vertraging op het vaartraject tussen Rotterdam en Den Haag voor de 

beroepsvaart; 

- Minder conflicten tussen de beroeps- en recreatievaart; 

- Verbeteren van de nautische veiligheid en doorstroming door opheffen van twee 

scherpe bochten in de vaarweg;  

- Verbeteren van de leefomgeving voor de omwonenden door afname van 

emissies, geluid en lichthinder; 

- Meer duurzame situatie voor oevers door minder golfslag en zuiging. 

In 2008 is voor het project een MKBA afgerond, met een positief resultaat van ruim  
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ondergeschikt belang ten aanzien van de bovenstaande projectresultaten. GS zien op 

het moment geen reden tot heroverweging van het project.  

 

 

Den Haag, 11 december 2012            

 

Gedeputeerde Staten van Zuid-Holland, 

secretaris,                                     voorzitter, 

 

mw. drs. J.A.M. Hilgersom           J. Franssen 

 

 


